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l" PrzedsiEbiorcy prowadz4cy dzialalno$c gospodarczqprzy ul. Zbiegniewskiej

?A,20a,20 b, 20 c i ?0 d mai4 duzy problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoczce przy ich budynkach parkui4 non stop samochody wystawione na

sprzedaz przez innych mieszkaric6w. Rozwi4zaniem tej sprawy byloby
wprowadzenie znaku dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 rninut. Takie

rozwi4zanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zatoki
parkingowe,wzdluz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfuzyc

dostawie towar6w, rowniez sluzbom publicznym, kurierom i.t.p', a nie byc

miejscem wystawowym do sprzedazy pojazd6w samochodowych. Proszq o

korzystne dla przedsigbiorc6w tam zlokalizowanych rozwi4zanie tej

uciqzliwosci.
Z. Mieszkancy osiedla Poludnie korzystaj4ay ze spacer6w w pobliskim lesie, s4

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w Srodku

kompleksu lesnego w rejonie Falbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wlociawek dochowalo wszelkiej starannoSci, przepisow prawa i ochrony

srodowiska, wydajqc zgodg na budowg w tym szczegolnym miejscu.

3. Mieszkancow osiedla Poludnie bulwersuje za6miecony las na odcinku od ul.

l-abianka do ronda Fabianka i Sciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla tI.
4. Mieszkaricy ul. Letniej 3ABZ zglaszap pretensje ocrganizacji ruchu w rejonie

ich posesji zwiqzanei zprzebudow4 ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik
przy bramie wjazdowei ograniczajq widocznoic i mogq prowadzii do

konfliktow, nawet wypadkow zpieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy
brakuje zatoczek dla samochod6w kurier6w, czy slu2b publicznych, co tez

rodzi okreSlone perturbacje. Twierdz4,2e wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pgknigcia w ich domach. Proszg o

rozwaaenie i wzigcie pod uwagg wnioskow p6ki jeszcze trwa przebudowa tej

drogi.
5. W centrum osiedla Micheiin majduie sig opuszczona i zaSmiecona posesja

przy ul. Jana Pawla II 68 na narozniku z ulic4 Wiewiorcz4. Jest to wqtpliwa
wizytowka osiedla, dlatego mieszkaficy prosz4 o zrobienie ztym porzqdku
przez wiadze miasta.

6. W irnieniu mieszkancow osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i tr ubinowej,
proszg o wyprofilowanie i wyr6wnania dw6ch pierwszych gruntowych ulic.
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7. Mieszkan cy Zazamcza, s4zbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przej$ciu

podziemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabrakio monitoringu! co

,,:- \powinno byd standerdem. przy kaadej miejskiej inwest{iji; 
, -,-r( S.,lW rejonie prze.iscia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wyciEto

v 
itopoie, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad 1 metr wysokosci

lchaszcze, ktorych tam nie powinno byi. W imieniu mieszkaric6w proszg o ich

usuniecie.
W rwiqzku z tyrn, ze niekt6rzy mieszkaricy dopuszczaj4 siq demontsi"li przqse{

zabezpieczajqcych torowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszg prezydenta miasta o rozwatenie motliwo$ct

dodatkowego przeidciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowei" Mozna

zastoscrw ac zabezpieczenia i rorui4zanie przyjqte z powodzeniem na

pdfuyspie helskim w woiewodztwie pomorskim.

t0.W centrum miasta przy ulicy Kr6lewieckiej 23 jest zapadlina we wje*dzie do

bramy, co zagra1a szczegolnie pieszyfir poruszajqcym siq ta ulic4. Mieszkancy

prosz? o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloclawka nie przy'jmqie do wiadomoSci tlumaczerl pana

prezydenta dotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biez4cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da siQ tego

obronii. Dlatego apelujg do prezydenta o jak najszrybsze wykonanie napraw
jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, orazinterwencjami mieszkalic6w.
l2.Mieszkancy WtoclawkazvtracaiE sig do radnych z pytaniami' dlaczego

pracownicy MZIDiT iMzzllJ;Krealizuj4 swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? Proszq o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesigcy,przez
podlegle jednostki i przekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej rzen ie podwoj nego fi nan sowa nia przez mi asto fi rm zewn gtrznych oraz

wlasnych.

Z powa.'zamem
Jannrz Dghc4yris*i
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